

3 April 2013 / 3 avril 2013

IOTC CIRCULAR 2013–36 / CIRCULAIRE CTOI 2013–36

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: MESSAGE FROM THE NEW IOTC EXECUTIVE SECRETARY

Following the message of the outgoing Executive Secretary, I would like to let you know that I started my new function as the Executive Secretary on the 1st April 2013. I have joined a very strong team here at the Secretariat and I would like to continue to build on the successes of my predecessor. We are in a challenging period where we have to do more with less and with much greater expectations.

I am honoured that you have put your trust in me to lead this Secretariat but also to lead and manage your expectations to achieve the desired outcomes of the Commission. I would like to say a few words as possible at the beginning of this journey, since we are not remembered by our intentions but by our actions.

I look forward to working with you all, and to continue to provide the support to further strengthen the Indian Ocean Tuna Commission. I hope to see you all in Mauritius for the 17th Session of the Commission.

Should you wish to contact me my direct email is rondolph.payet@iotc.org.

Madame/Monsieur,

OBJET: MESSAGE DU NOUVEAU SECRÉTAIRE EXÉCUTIF DE LA CTOI

Faisant suite au message du Secrétaire exécutif sortant, je voudrais vous informer que j'ai pris mes fonctions de Secrétaire exécutif le 1^{er} avril 2013. Je rejoins une équipe forte au Secrétariat de la CTOI et je souhaite continuer à bâtir sur les succès de mon prédécesseur. Nous sommes dans une période difficile où nous devons faire plus avec moins et face à des attentes de plus en plus grandes.

Je suis honoré de la confiance que vous avez placée en moi pour diriger ce Secrétariat, mais aussi pour diriger et gérer vos attentes et pour atteindre les résultats souhaités par la Commission. Je voudrais m'exprimer en peu de mots au début de cette aventure, car nous ne restons pas dans les mémoires pour nos intentions, mais pour nos actions.

Je suis impatient de travailler avec vous tous et de continuer à fournir l'appui nécessaire au renforcement de la Commission des thons de l'océan Indien. J'espère vous voir tous à Maurice pour la 17^e session de la Commission.

Si vous voulez me contacter, mon courriel direct est rondolph.payet@iotc.org.

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom, Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

Yours sincerely / Cordialement

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'R Payet', with a horizontal line extending from the end of the signature.

Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune